
Zápis z jednání Výkonného výboru OSH Semily 
dne 19. září 2017 od 14.30 hod. v zasedací místnosti  

kanceláře OSH 
 

1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
2. Zápis z minulého jednání VV OSH 
3. Schválení navržených vyznamenání 
4. Zpráva o hospodaření OSH 
5. Soutěž dětí a mládeže 
6. Soutěž dospělých 
7. Návrh KSH – ustavení rady soutěží – jmenování zástupce 
8. Zasloužilí hasiči 
9. Rušení sborů 
10. Jiné 
11. Diskuse 
12. Závěr 

 
 
Ad.1: Přítomné přivítal br. Starosta. Určil zapisovatelem br. Jiřičku a za ověřovatele navrhl 
br. Doškaře a br. Drešera 
    VV schválil volbu ověřovatelů. 
 
Ad 2: Zápis z minulého jednání VV OSH přečetl br. Jiřička  
    VV vzal zápis na vědomí 
 
Ad 3: Schválení navržených vyznamenání 
 Br. Bachtík seznámil členy VV s navrženými vyznamenáními z jednotlivých sborů. Všechna 
navržená vyznamenání je možné odsouhlasit. 
    VV schválil udělení vyznamenání dle předložených návrhů. 
 
Ad 4: Zpráva o hospodaření OSH. 
Br. Mlejnek informoval o stavu financí. V letošním roce došlo k propadu příjmů na členských 
příspěvcích proti rozpočtu. Je to způsobeno menším množstvím nových členů než v minulých 
letech a to jak dospělých, tak v dětech. Jde o více než dvacetitisícový propad. Naopak se 
podařilo se získat větší objem prostředků od sponzorů a další prostředky jsou v jednání. 
Rovněž budou upomenuty obce o kolektivní příspěvek.  Co se týče výdajů, je snaha 
maximálně šetřit, což se zatím promítá do hospodaření pozitivně. Hlídají se i drobné výdaje a 
je snaha využívat dřívější zásoby materiálu např, na ocenění apod.  Je však ještě propad 
v přiznaných dotacích, a tak to vypadá na mírný schodek hospodaření na konci roku, jak bylo 
předpokládáno 
     VV vzal informace na vědomí. 
 
Ad 5: Soutěž dětí a mládeže 
Informaci podal br. Bachtík, protože br. Štěpánek byl kvůli služebním povinnostem omluven. 
14. října se uskuteční ZHV ve Vysokém nad Jizerou, 20.9.2017 k němu vyjde OZ. 21. října 
proběhne vyhodnocení soptíkova poháru v Košťálově Už jsou známí Králové útoků – 
Košťálov v mladší kategorii a Studenec ve starších. 
 
Ad 6: Soutěž dospělých 



Br. Mašek zhodnotil končící sezónu. Okresní kolo v PS v ženské kategorii vyhrála Poniklá 
před Bozkovem a Olešnicí. V mužích zvítězil Bozkov před Vilémovem.  Kompletní výsledky 
z kola okresního, krajského i informace z republiky jsou na webu OSH. Šárka Jiroušová opět 
vyhrála 100m překážek.  Díky použití materiálu s pojistkami nebyly uznány některé výsledky 
jako národní rekordy. Stalo se tak kvůli střetu pravidel SH ČMS a HZS! 
Skončil letošní ročník Poháru OSH. Bylo uskutečněno 10 soutěží, vyhodnocení proběhlo ve 
Škodějově. V ženách soutěžilo 15 družstev a zvítězil Bozkov „B“. V mužích soupeřilo 34 
družstev a zvítězil Rváčov. Byly problémy s dodržováním pravidel a postupů. Zhodnocení 
ročníku provede Rada velitelů. Kladně účastníci hodnotili změnu ocenění z materiálu na 
uzenářské výrobky. Bohužel ale  došlo dokonce ke slovnímu napadání činovníků OSH ze 
strany soutěžícího z SDH Košťálov. Družstvo nebylo vyloučeno pouze díky snaze ostatních 
soutěžících věc vyřešit smírem. Toto se ale nesmí opakovat. SDH Košťálov bude z OSH 
zaslán vytýkací dopis. Rada velitelů doplní pravidla pro rok 2018 o takovéto excesy. Hasič 
musí ctít v souladu se stanovami své sdružení, které reprezentuje jak on, tak i činovníci. 

VV vzal informace na vědomí. VV pověřuje starostu, aby přešetřil události na 
soutěži ve Škodějově a SDH Košťálov vyzval písemně k řešení tohoto napadení 
činovníků OSH. 

Br. Starosta ještě v tomto bodu znovu poděkoval všem, kdo se podíleli na přípravách a 
organizacích soutěží na všech úrovních. 
 
Ad 7: Návrh KSH – ustavení rady soutěží – jmenování zástupce 
Br. Starosta informoval o žádosti KSH nominovat člena z okresu Semily do vznikající Rady 
soutěží…… 

VV se neztotožňuje s tímto návrhem a navrhuje KSH sloučit na úrovni kraje 
tuto novou radu s radou velitelů (represe). 

 
Ad 8: Zasloužilí hasiči 
Stále ještě neproběhlo a není ani termín krajského setkání ZH na Jablonecku. Setkání ZH a 
zasloužilých funkcionářů s  VV proběhne ve Vysokém nad Jizerou v pátek 10.11.2017 od 
15:30 hodin. Nominace je třeba zaslat na OSH do 23.10.2017. 
 
Br. Vejnar ještě připomenul, aby se ve sborech pamatovalo na ocenění členů, aby byl 
dodržován statut vyznamenání. 
 
Ad 9: Rušení sborů 
SDH Cimbál neprovedl přeregistraci dle nového OZ. 
SDH Sekyrkovy Loučky rovněž neprovedl přeregistraci a sbor prakticky 20 let nevyvíjí 
činnost. 
Dle platné legislativy musí VV odsouhlasit zrušení těchto sborů pro nečinnost. 
  VV schvaluje zrušení SDH Cimbál a SDH Sekyrkovy Loučky pro dlouhodobou 
nečinnost. 
 
Ad 10: Jiné 
Br. Mlejnek p řipomněl povinnost sborů zaslat výkaz o majetku na rejstříkový soud. Je 
poslední možnost učinit tak prost řednictvím OSH, pokud se sem dodá vyplněný 
formulář nebo jeho scan. Do 15.10.2017. Toto se týká pouze sborů vedoucím jednoduché 
účetnictví. Ti, kdo vedou podvojné účetnictví, by měli materiál poslat přímo na rejstříkový 
soud. POZOR – pokud tuto povinnost sbory nesplní, může to být důvodem k odmítnutí 
žádostí o dotační podporu! 



Br. Mašek upozornil na posunutí termínů soutěží v roce 2018. Krajské kolo Plamenu bude už 
9. června 2018 a okresní kolo PS už 2.6.2018. 
Br. Starosta informoval o pořízení triček dle stejnokrojového předpisu pro rozhodčí. Výdaj 
činil 11.500,- Kč. Vlastní příspěvek rozhodčích by měl činit 200,- Kč, příspěvek OSH 351,- 
Kč.  VV schválil příspěvek na trička rozhodčích ve výši 351,- Kč/ks 
Br. Mlejnek informoval, že první vlna plastových průkazek je na OSH. Sbory, které o tyto 
průkazy požádaly, by měly uhradit jejich pořízení a vyzvednout si je. 
Br. Starosta navrhl VV pořídit dovybavení kanceláře OSH o mikrovlnku. Další vybavení se 
bude řešit v rámci rozpočtu na rok 2018.    VV schválil nákup mikrovlnky pro kancelář OSH. 
 
Ad 11: Br. Mlejnek ještě připomněl, že je třeba vyzvednout si finance za včasnou úhradu 
členských příspěvků nejpozději do konce listopadu 2017. 
 
VV se představila nová pracovnice kanceláře OSH, pí. Kateřina Slavíková z Rokytnice nad 
Jizerou. 
 
Ad 12: Bratr starosta ukončil jednání v 16:30 hodin 
 
Zapsal Ladislav Jiřička 
 


